

**超心理學與自然療法國際學術研討會  
暨國際華人超心理學會中國分會第一屆會員代表大會**

(2015年12月5-6日，中國武漢)

**第一輪通知**

**The International Symposium of Parapsychology and Naturopathy and  
the First Membership Representative Conference of China's Branch  
of the International Chinese Parapsychology Association  
(Wuhan, China, 5-6 December, 2015)**

**Notice for the first round**

Ladies and Gentlemen, Colleagues and Friends:

國際華人超心理學會中國分會於2015年5月1日正式由國際華人超心理學會總會授權成立，我們將與2015年12月4日到5日在中國武漢召開“超心理學與自然療法國際學術研討會暨國際華人超心理學會中國分會第一屆會員代表大會”，特邀您出席參加。

Authorized by the International Association of Chinese Parapsychology, the China's Branch was officially established on 1 May, 2015. We are warmly inviting you to attend "The International Symposium of Parapsychology and Naturopathy and the First Membership Representative Conference of China's Branch of the International Chinese Parapsychology Association", which will be held in Wuhan, China from 4 to 5 December, 2015.

國際華人超心理學會 (ICPA) 是2012年3月28日經香港特區政府批准註冊成的非營利性社會團體。本會現有300多名會員，均為心靈學、心理學、醫學、物理學和哲學等領域專家。會員遍及10個國家和地區。

The International Parapsychology Association (ICPA) is a nonprofit social organization, registered with the approval of Hong Kong SAR Government on 28 March, 2012. The association now has more than 300 members, all of whom are specialists in the fields of parapsychology, psychology, medical science, physics and philosophy.

本會的宗旨是：聯合研究超心理學至各地華人專家學者（特別是中國內地和臺灣、香港、澳門）為主，呼應二十一世紀超心理學之旅發展，引進西方超心理學及現代量子科學理論，詮

釋及研究傳統中華文化古籍之超心理學記錄，提高超心理學在華人世界的學術地位，並培育超心理學優秀人才。

The aims of the association are to primarily unite the Chinese specialists and scholars who research on parapsychology across the world (especially in Mainland China, Taiwan, Hong Kong and Macau), to work in concert with the development of the journey of parapsychology in the 21st century, to introduce the theories of western parapsychology and modern quantum science, to interpret and research on the records of parapsychology in ancient documents about traditional Chinese culture, to increase the academic status of parapsychology in the Chinese world, and to cultivate outstanding talents in parapsychology.

在此我們誠摯邀請你們出席參加本次會議，並期盼你們分享超心理學、心理學及相關學科研究的最新成果。

We are sincerely inviting you to attend this symposium and we are looking forward to your sharing the latest research achievements of parapsychology, psychology and other relevant areas.

會議時間：2015年12月5日-6日      會議地點：中国武漢

Time: 5-6 December, 2015/7/23      Place: Wuhan, China

主辦單位：國際華人超心理學會中國分會      武漢十五現代心理科學研究院

宮哲兵教授

國際華人超心理學會中國分會會長

二零一五年六月二十日

Organizers: China's Branch of the International Chinese Parapsychology Association  
15 Academy of Science on Modern Psychology  
Professor Zhebing Gong

The head of China's Branch of the International Chinese Parapsychology Association

會議報名聯絡人：

尚登飞 13986102627

林明 15827153101

聯繫電話：86-27-88613007

Email：sdf9490@hotmail.com

通信地址：武漢光穀軟體園 E3 棟 1501

People to contact for application

Dengfei Shang 13986102627

Ming Lin 15827153101

Phone Number: 86-27-88613007

Email : [sdf9490@hotmail.com](mailto:sdf9490@hotmail.com)

Address: Room 1501, Building E3, Optical Valley Software Park, Wuhan